
Till Kulturnämndens sammanträde 2023-04-17: 

13 Initiativärende busstorgets gestaltning, tilläggsförslag 

från Vänsterpartiet 

Vänsterpartiet är nöjda med hanteringen av vårt initiativärende gällande busstorgets gestaltning. Av 

rapporten framgår att kulturnämnden och konstmuseet inte har varit involverade i ombyggnationen 

av Södra Torget, trots att kulturnämndens reglemente stipulerar att så ska ske. 

Vänsterpartiet har i såväl kommunstyrelsen som i kommunfullmäktige haft invändningar mot att det 

helt har saknats politiska beslut om hur Södra Torget, en av de mest centrala platserna i Borås, ska 

förändras. Nu visar det sig att tekniska nämnden på eget bevåg även har hanterat gestaltningen. I 

Borås Tidning 13/4 framgår att tekniska nämndens ordförande inte ser något problem med det. 

Vi föreslår därför att ordförande Viktor Åberg (S) får i uppdrag att å kulturnämndens vägnar tillskriva 

tekniska nämnden konstruktiv kritik. Kritiken bör vara framåtsyftande, med ambitionen att fel ska bli 

rätt framgent. 

 

Vänsterpartiet föreslår att Kulturnämnden beslutar: 

- Att uppdra åt ordföranden att tillskriva tekniska nämnden konstruktiv kritik. Kritiken bör vara 

framåtsyftande, med ambitionen att fel ska bli rätt framgent. 

- Att skrivelsen anmäls till nästa sammanträde. 

 

 

För Vänsterpartiet i Kulturnämnden 

Peter Wiberg och Linda Johansson 

 

 


